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ΘΕΜΑ: Αεροσκάφος VIP

Κύριε πρόεδρε

Σε απάντηση των ερωτημάτων που μου θέσατε σας αναφέρω τα 
εξής:

1. Το αεροσκάφος EMBRAIR , με δήλωση του Αρχηγού της < 
Πολεμικής Αεροπορίας, βρίσκεται σε επιχειρησιακή ετοιμότητα και 
δύναται να χρησιμοποιηθεί για τις μετακινήσεις σας. Ηδη έχω 
ενημερώσει τον κ. Κοσμίδη προκειμένου να εκδόσει την απαραίτητη Wl ι 
οδηγία για την εκμέτάλευσή του. Παράλληλα έχω ενημερώσει το 
Διπλωματικό γραφείο (κ. Μπούνα) για τις δυνατότητες του 
αεροσκάφους και πρότεινα να προχωρήσουν στον ανάλογο 
προγραμματισμό του.

2. Η διαδικασία απόκτησης του αεροσκάφους Gulfstreem 
βρίσκεται σε εξέλιξη. Εντός των ημερών αναμένεται να υπογράψει ο 
κ. Υπουργός την αναγκαιότητα-σκοπιμότητα απόκτησης του 
αεροσκάφους, για να προχωρήσει η διαδικασία πρόσκλησης της 
εταιρείας να υποβάλει το σχέδιο σύμβασης. Είναι βέβαιο οτι η ΓΔΕ 
δεν κινείται με γρήγορους ρυθμούς και προσπαθώ με επικοινωνία 
σε καθημερινή βάση να ωθήσω λίγο τα πράγματα. Ευελπιστώ τους 
επόμενους δύο μήνες να υπογράφει η σύμβαση, ώστε στις αρχές 
του έτους 2001 να έχουμε το αεροσκάφος Leasing και κατά το 
πρώτο τρίμηνο του 2002 το καινούργιο αεροσκάφος.

3. Οσον αφορά το αεροσκάφος FALCON, η Πολεμική 
Αεροπορία βρίσκεται σε συνεργασία με την Ολυμπιακή για το 
ζήτημα της ασφάλειας του αεροσκάφους (κάλυψης των ζημειών) και 
την μεταφορά του σε επισκευαστικό κέντρο, εφόσον κριθεί 
συμφερώτερο να επισκευασθεί πριν εκποιηθεί.

/ w
Αθανάσιος Γεωργούδης


